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Maďarský ministr zahraničí Péter Szijjártó kritizoval orgány EU, že nedělají dost proti ilegální
imigraci a rostoucímu prodeji drog. Podle něj není masová imigrace jen kulturní a sociální
problém/nebezpečí, ale i vysloveně kriminální problém, Mnozí uprchlíci se totiž okamžitě po příjezdu
do Evropy zapojují do prodeje drog a další kriminální činnosti. V řadě zemí jako Švédsko, Německo,
Francie jsou dnes drogy skoro výlučně záležitostí uprchlických kriminálních mafií.

Bohužel úplně stejně je to i u nás doma. Zde jsou drogy především záležitostí vietnamské
komunity, které již díky obrovským příjmům z prodeje drog má již pod kontrolou řadu
“českých” politiků, kteří veřejně bojují za “vietnamské obchodníky” a o hlasy vietnamských
“voličů”. Drobky z drogových kšeftů pak sbírají nigerijské, albánské, arabské a turecké
mafie. Jak řekl jistý policista, odvezte ze země všechny Vietnamce , Araby a černochy a
drogový problém okamžitě zmizí. Jenže nic takového “česká” vláda dělat nechce. Té jsou osudy
statisíců českých narkomanů zcela ukradené, naopak její starost je pohodlný život arabského a
vietnamské drogového dealera.
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